
Zápis č. 4 

ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá 

konaného dne 29.4.2011 v budově obecního úřadu ve Veselé od 19.00 hod. 

 

 

Přítomni: Z. Fučík, F. Hanyš, L. Hanyš, V. Vávrová, J. Jansa, Š. Formanová, Š. Varečka 

Hosté: viz. příloha - Prezenční listina 

 

Program jednání: 

1. Úvod 

2. Určení a schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení rozpočtu na rok 2011 

4. Různé 

 

 

ad 1) Úvod + ad 2) Určení a schválení ověřovatelů zápisu 

Veřejné zasedání ZO zahájil starosta obce František Hanyš, přivítal hosty a členy ZO, 

seznámil přítomné s projednávaným programem a prohlásil zasedání za usnášeníschopné. 

Zároveň navrhl ověřovatele zápisu a zapisovatelku zápisu. 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Š. Varečku a Š. Formanovou a zapisovatelku zápisu V. 

Vávrovou. 

PRO: 7    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

 

ad 3) Schválení rozpočtu na rok 2011 

Starosta seznámil přítomné s návrhem rozpočtu na r. 2011, který byl před projednáváním 

zveřejněn po dobu 15 dnů na úřední desce a který musí být nejpozději do dubnové uzávěrky 

schválen zastupitelstvem obce. 

Informoval přítomné o plnění rozpočtu v r. 2010, kdy obec hospodařila s přebytkem ve výši 

cca 500 tis. Kč (viz. návrh rozpočtu na r. 2011 a plnění rozpočtu v r. 2010) 

Dále přečetl návrh příjmů na rok 2011. Následně seznámila místostarostka přítomné s návrhy 

výdajů - položka „zastupitelstvo obce“ byla úmyslně navýšena z důvody výplaty odstupného 

pro p. Horáčka a pí. Štěpánkovou. Oba musí dle zákona o obcích dostat měsíční odměnu po 

dobu tří měsíců od zániku mandátu. Dalšími náklady je odměna pí. Vošvrdové a příplatek 

účetní za dokončení restů z I.Q. 2011. 

ZO schvaluje rozpočet na rok 2011 dle návrhu 

PRO: 7    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 

 

ad 4) Různé 

- Možnost placení odpadů na pokladně obecního úřadu 

Úhrady za odpad a poplatky za psy na r. 2011 lze hradit v hotovosti na pokladně 

obecního úřadu u pí. Vávrové v úředních hodinách. 

 

- Neuhrazené faktury 

Na jednání ZO dne 30.3. informoval p. Horáček o zaplacení všech faktur, které byly 

doručeny na obecní úřad. Tato informace byla mylná, na příkazech do banky byl 

pouze jeden podpis a dle smlouvy uzavřené s bankou musí být na příkazu podpisy dva 

a razítko obce. Z tohoto důvodu faktury proplacené nebyly. Byly uhrazeny 20.4. po 



zajištění podpisových vzorů nového vedení obce.  Některé nebyly uhrazeny dodnes, 

protože nebyly nalezeny originály faktur. 

 

- Pracovník na VPP a zajištění bezdlužnosti 

Pro schválení pracovníka na VPP je nutno doložit bezdlužnost obce na VZP, celní 

správě, FÚ a OSSZ. Na VZP jsme zjistili, že nebyly dodány přehledy odvodů za měsíc 

únor a březen. Po doložení těchto přehledů získáme doklad o bezdlužnosti. Na FÚ 

musíme nejdříve dodat daňové přiznání za rok 2010, které mělo být hotovo do 

31.3.2011. 

 

 

Diskuse: 

p. Rýzl st.: Jak to nakonec bylo s účetními uzávěrkami? Na ZO bylo řečeno, že poslední 

uzávěrka je v červenci r. 2010. 

Dle informace pí. Bílkové z Krajského úřadu Libereckého kraje je celý rok 2010 uzavřen a 

uzávěrky byly zasílány pravidelně v jednotlivých měsících, uzávěrka je odeslaná i za leden 

2011, únor je zaúčtován, ale není poslaná uzávěrka a částečně je zaúčtován i březen. Takže 

dřívější informace byly nepřesné.  

 

p. Vrbata: Bylo by možno přesně vyčíslit odměny zastupitelům? 

Dle hrubých výpočtů p. starosty je to 366 tis. Kč. Jelikož jsme návrh rozpočtu připravovali 

prvně a nedokážeme přesně spočítat odvody z odměn, je lepší navrhnout vyšší částku a 

v průběhu roku udělat rozpočtovou změnu na snížení této položky než dodatečně navyšovat.  

Rozepsat položku „činnost místní správy“, jelikož se do této položky nechá schovat vše. 

Jedná se o výdaje určené pro chod úřadu – nákup materiálu, školení, cestovné, energie, pošta, 

telefony atd. Nehodláme nic schovávat natož okrádat obec. 

Bývalý starosta řekl, že hasiči dostanou peníze, pouze když zbudou? Proč dle návrhu mají 

hasiči 40 tis. Kč? Je dostatek peněz na cesty? Třeba na tu do Tikova? 

Návrh rozpočtu byl sestaven dle loňského čerpání a není důvod toto měnit. V průběhu roku 

lze schválit rozpočtová opatření. Na cesty peníze v rozpočtu jsou a není důvod nepřispět na 

činnost hasičům. 

 

Pí. Cacáková: Nevíte kdy budou opravovat mostek v Kotelsku? 

Mostek i s komunikací patří Krajské správě silnic Libereckého kraje a dle nepotvrzených 

informací bude kraj opravovat nejdříve komunikace zničené povodní. 

 

 

ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

............................................      ............................................. 

        Šárka Formanová      Štěfan Varečka 

 

 

 

 

............................................      .............................................. 

     Vladimíra Vávrová      František Hanyš 

    místostarostka obce          starosta obce 


